
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

 

П Р О Т О К О Л № 6 0  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 21.07.2021 г. 

Днес,  21.07.2021 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъствали: д-р Антон Койчев, Милка Христова, проф. Иво Петров, Малина Едрева, 

д-р Веселин Милев, Михаил Паргов, Яна Тодоранова, Албена Кръстева, Диана Тонова. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред бяха направени предложения за допълнение, описани в 

допълнителен дневен ред. 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 7 

За 7 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 



Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
 
По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-15421/5/07.07.2021 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за 

отдаване под наем на имоти, частна общинска собственост, представляващи 

помещения, обособени като Обект № 1, Обект № 2, Обект № 3 (състоящ се от 

четири самостоятелни кабинета, функционално свързани), находящи се на 

територията на р-н „Сердика“, за срок от пет години – за лекарски кабинети – 
отложен от предишното заседание за получаване на становище 
 
Д-р Койчев – Тази точка я отложихме от предния дневен ред, поради искането на 

колегите, съвсем обяснимо. Имаме писмо от управителя на ДКЦ VІІ д-р Тонев относно 

това дали тези помещения, отдадени под наем, биха могли да извършват конкурентна 

дейност. Не представляват конкурентна дейност. 
 
М. Христова – Не смятам така, или трябва да предложим ново решение, или отново да 

отложим доклада, който да бъде преработен в съответствие с писмото на д-р Тонев. Той 

казва, че до този момент в ДКЦ не е допусната конкурентна дейност и предлага 

кабинети 110, 117 и 118 а,б в и г, да бъдат предложени за практики не веобще за 

лекарски кабинети, а на семейни лекари, нетрадиционна медицина или друга 

неконкурентна дейност, който не е уточнена. Кабинет 11 твърди, че се ползва от семеен 

лекар, който временно е там, но предпочита да остане в сградата на ДКЦ, което за нас е 

изключително важно, но би следвало този кабинет изрично да бъде обявен за ОПЛ. 

Кабинет 110 не е обявен в решението на СОС, може да бъде обявен допълнително. Ако 

оставим доклада във вида, в който е, все едно нищо не правим. 
 
Д-р Койчев – Какво предлагате да запишем в решението. 
 
М. Христова – Или да приемем формулировките на д-р Тонев за кабинети 110, 117 и 

118 са за лекарски кабинети - семейни лекари и нетрадиционна медицина, 111 изрично 

да го обявим за ОПЛ или да го върнем на кмета, няма да е нищо фатално, август месец 

конкурси не следва за се провеждат, тъй като знаем какъв е месецът. В началото на 

септември да го внесат вече окончателно изчистен, за да не допуснем конкурентна 

дейност. Така че вариантите са два – или променяме предложенията съборзно 

предложенията на управителя, или връщаме отново доклада. 
 
Д-р Койчев – Представител на района може ли да вземе отношение? 
 
Бл. Горанова – зам.-кмет на р-н „Сердика“ – Ще се съобразим със становището на д-р 

Тонев, така че е възможно специфичното конкурсно условие да бъде „практики на 



семейни лекари или нетрадиционна медицина“, което е че е много добре. Да направя 

едно уточнение – докладът е изпратен още декември миналата година, вече осем 

месеца, предпочитаме да не бъде връщан в момента, защото сме чакали твърде много 

време. Кабинет 110 е освободен март-април, когато е починала лекарката, която е 

работила в него, след като ние сме пратили нашето предложение. 
 
М. Христова – Предлагам да добавим, както се съгласи и зам.-кмета, за кабинети 117 и 

118 за семейни лекари или нетрадиционна медицина, така както е по писмото. За 

кабинет 111 изрично да бъде записано „за семеен лекар“. Тогава няма да има никакъв 

проблем. Смятам, че всички ще бъдат удовлетворени. Знаем, че джипитата са 

работодатели на нашите ДКЦ. 
 
Д-р Койчев – Имате ли нещо да добавите? 
 
Бл. Горанова – Не, съгласни сме с предложението. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания и становището на Д. Барбалов беше взето 

следното решение: 
  
Комисията подкрепя доклада, като предлага следните корекции в приложения проект за 

решение: 
  
В правните основания да се добави чл. 19, ал. 2 и ал. 3 от Наредбата за общинската 

собственост, като отпадне т. 1 на ал. 1 от чл. 8, ал. 1 от Закона за общинската 

собственост, поради допусната техническа грешка. 
  
В т. І на страница първа, ред 12-ти вместо «...9 лв/кв.м..» да се чете «...9,61 (девет лева и 

шестдесет и една стотинки)... 
На страница втора – ред 9-ти и ред 22-ри вместо «...9 лв/кв.м..» да се чете «...9,61 (девет 

лева и шестдесет и една стотинки)... 
  
На стр. 1 към текста: „Специфично конкурсно условие: обектът ще се ползва за 

лекарски кабинет“ да се добави „...за общопрактикуващ лекар“. 
  
На стр. 2 към текста „Специфично конкурсно условие: обектът ще се ползва за 

лекарски кабинет“ да се добави „...за общопрактикуващ лекар и/или нетрадиционна 

медицина“. 
  
На стр. 2 към текста „„Специфично конкурсно условие: Помещенията  ще се ползват за 

лекарски кабинети“ да се добави „...за общопрактикуващи лекари и/или нетрадиционна 

медицина“. 
  
 



Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
 
 
По т. 2 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА18-ВК66-2401/5/08.07.2021 г. относно 

заемообразно отпускане на средства за разплащане на разходи по Проект № 

BG05M9OP001-2.008-0005-C02 „Център за подкрепа на лица с увреждания - 
София“, финансиран по процедура BG05M9OP001-2.008 „Подкрепа за лицата с 

увреждания“, Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси“ 2014-2020“. 

М. Йовчева – Докладът е за временно финансиране със средства по дейност, вече 

сключен договор, за подкрепа на младежите, семействата и децата с увреждания. По-
различното е, че имаме форма на заместваща грижа, в размките на 14 дни семейството 

може да остави временно детето или младежа на грижите на специализиран персонал, 

за да може „да вземе дъх“. Тази подкрепа дойде именно по иницатива на самите 

родители. Също в този център ще се предоставят консултативни сулуги от 

рехабилитатор, психолози, специалисти. Надяваме се да намерим най.добрите за хората 

с увреждания. Този проект ни дава възможност да изградим една модерна 

инфраструктура, с ново обзавеждане, оборудване, реновиране и предлагане на всички 

удобства в сградата – архитектурна достъпна среда, така че да отговорим на 

дефицитите на потребителите. В този смисъл, за да се извършва регулярно плащането 

по този договор на фирмите, с които сме сключили договори по изпълнение на СМР 

или други външни услуги, както и заплащане на персонала, заплащане на храна за 

потребителите, и други разходи, на нас ни е необходимо да бъде отпуснат този размер 

на средствата, за заплащане до верифициране на средствата от управляващия орган. 

След верифицирането тези средства ще бъдат възстановени в бюджета. 
 
Д-р Койчев – Ще Ви помоля да кажете сумата. 
 
М. Йовчева – 750 000 лева заемообразно от нашата функция. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 



 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 
 
По т. 3 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА21-ВК08-5526/1/13.07.2021 г. относно 

отмяна на Решение № 119 по Протокол № 10 от 12.03.2020 г. на Столичния 

общински съвет. 
 
Д. Трайкова – секретар на р-н „Нови Искър“ – С решението е учредено право на 

безвъзмездно ползване за срок от 5 години на „СОС детски селища“. През септември 

2020 година е постъпило писмо от СОС Детски селища, с което те желаят да има 

отмяна на заповедта на кмета на СО, затова инициираме отмяна на решението, поради 

това, че организацията е в невъзможност за предоставяне на социалните услуги и 

педагогическото консултиране на територията на р-н „Нови Искър“, както и във 

финансова невъзможност за погасяване на данъци и такси, свързани с експлоатацията 

на имота. Затова е докладът. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 



Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 
 
По т. 4 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА21-ДИ05-1895/1/15.07.2021 г. относно 

подадени чрез СОАПИ заявления по Закона за насърчаване на инвестициите и 

Наредба за привличане и насърчаване на инвестиции с общинско значение в 

Столична община и реда за издаване на сертификат за инвестиция клас „В“. 
 
Д-р Койчев – Две поредни заседания обсъждахме тези предложения, подготвихме 

съответното писмо. 
 
Н. Стойнев – Във връзка с решението, което предстои да вземе СОС, съм подготвил два 

проекта за решение, ще ви помоля да гласувате отделно. В единия даваме 

предварително съгласие на болница „Здравето, а с другия проект не даваме 

предварително съгласие на втория кандидат – „Хелтгарант“. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложените проекти за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
 
Д-р Антон Койчев – за  
Милка Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за  
Малина Едрева – за  
Михаил Паргов - за  
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за  
Диана Тонова – за  
 
Заседанието по т. 5, 6 и 7 се води от г-жа Милка Христова 
 
По т. 5 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА21-ВК66-6443/08.07.2021 г. относно 

определяне на регистрирани одитори за извършване на одиторски контрол и 

заверка на годишните финансови отчети за 2021 г. на търговските дружества със 

100 % участие на Столична община в капитала. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение 



 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
 
Д-р Антон Койчев – за  
Милка Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за  
Малина Едрева – за  
Михаил Паргов - за  
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за  
Диана Тонова – за  
 
По т. 6 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА21-ВК66-6710/15.07.2021 г. относно 

приемане годишните финансови отчети за 2020 година на общинските еднолични 

дружества с ограничена отговорност и едноличните акционерни дружества, 

освобождаване от отговорност на управителите и членовете на съветите на 

директорите, на надзорните и управителните съвети, разпределение на печалбата 

по ГФО за 2020 година, попълване на фонд „Резервен“ и изплащане на дивиденти. 
 
М. Христова – Голяма част от нас участваха в обсъждането и приемането на ГФО в 

комисията, която беше създадена.  
 
Комисията не подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 4 
Против - 
Въздържали се 4 
 
 
Д-р Антон Койчев – за  
Милка Христова – въздържал се 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за  
Малина Едрева – за  
Михаил Паргов – въздържал се 



Яна Тодоранова – въздържал се 
Албена Кръстева – въздържал се 
 
 
По т. 7 доп. от дневния ред: Доклад вх.№СОА21-ВК66-6711/15.07.2021 г. относно 

приемане на годишните финансови отчети и годишните доклади за дейността за 

2020 г. на общинските дружества в ликвидация и избор на ликвидатор на 

„Метрострой“ ЕАД  - в ликвидация. 
 
М. Христова – Метрострой е една сага, която продължава повече от 10 години. За нито 

едно лечебно заведение не сме поставяли такъв рекорд.  
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 
 
Д-р Антон Койчев – за  
Милка Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за  
Малина Едрева – за  
Михаил Паргов - за  
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за  
 
Заседанието по т. 8 се води от проф. Иво Петров. 
 
По т. 8 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА21-ВК66-6715/15.07.2021 г. относно 

даване на съгласие за увеличаване капитала на „Медицински център IX-София“ 

ЕООД, „Дентален център II - София“ ЕООД, „Дентален център VI- София“ 

ЕООД, „Диагностично-консултативен център V-София “ ЕООД, „Диагностично-
консултативен център XI-София“ ЕООД, „Диагностично-консултативен център 

XII-София“ ЕООД, „Диагностично-консултативен център XV-София“ ЕООД, 

„Диагностично-консултативен XVII-София“ ЕООД, „Диагностично-
консултативен център XXIV-София“ ЕООД, „Диагностично –консултативен  

център XXIX-София“ ЕООД и „Диагностично –консултативен център XXX- 
София“ ЕООД. 
 
 
Д-р Койчев – Този доклад показва единомислие и единодействие в полза на 

общинските лечебни заведения, една голяма помощ за тях. 



 
М. Христова – Наистина трябва да се поздравим за политическата воля, това сваля един 

финансов дъг от тях. Това ще ни дава възможност, когато няма друго финансово 

решение, да увеичаване капитала по този начин, дано не ни се налага често. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
 
Заседанието по т. 9 се води от Милка Христова. 
 
По т. 9 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА21-МЦ29-240/1/15.07.2021 г. относно 

даване на съгласие за временно финансиране на „Медицински център 1 - Банкя“ 

ЕООД – в ликвидация. 
 
М. Христова – Според мен взехме правилното решение да вървим към заем, а да 

мислим за бъдещето на сградата в бъдеще. 
 
Д-р Койчев – Ще споделя Вашата надежда и желанието на цялата комисия да 

приключим с ликвидацията и да се надяваме, че с това гласуване ще съумеем да го 

осъществим. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 



Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
 
По т. 10 от дневния ред: Мотивирано предложение № СОА21-МЦ29-195/03.06.2021 
г. относно допълнително възнаграждение на управителите на ДКЦ 
 
Д.р Койчев – Аз като председател на комисията и като лекар съм солидарен с исканията 

на управителите. С нас е д-р Василев, който ще представлява деветимата управители. 
 
Д-р Василев – Като представител на управителите, които ситуират ваксинационни 

центрове, Ковид-зони, искам да благодаря на СО и на вас, че до този момент ни 

помагате много активно, също РЗИ, МЗ. Хубаво е да бъдат стимулирани колегите-
управители, такива са девет от 30 в София, които продължават да работят активно. 

Организацията на такива зони е доста сложна. Ние поехме колите на „Спешна помощ“ 

колите на жандармерията в нашите Ковид-зони. Бих казал, че от 12 ДКЦ в три мола 

нашите ваксинационни екипи ваксинират, управителите също помагаме активно, 

ваксинираме, правим антигенни и ПСР-тестове. На фона на другите управители, които 

не са се включили до този момент, е добре тези колеги да бъдат бонифицирани. 

Получаваме и благодарности от личните лекари, защото виждат че зоните помагат. 

Август, септември вълната ще продължава, виждате какво се случва около България и в 

Европа. Това е важно, защото организацията на Ковид зона, ваксинационен кабинет, 

мотивирането на екипите, успокояването на персонала, е доста сериозно. Личният 

пример е много важен. Обезпечени сме с ЛПС, знаем какво ни чака, няма неизвестност. 

Благодарен съм на колегите, всеки ден подаваме информация, правим срещи, 

провеждаме телефонни разговори, когато имаме проблеми. Непрекъснато сме в течение 

какво се случва във всеки един момент. 
 
Д-р Койчев – Аз съм съгласен с всяка дума, която казахте. Ще бъде подготвен доклад 

до СОС. 
 
М. Паргов – Да благодаря на управителите за работата и да ги поздравя. Може би да не 

е на калпак това възнаграждение, а по някакви критерии. И другите специалисти да 

получат такова възнаграждение. 
 
Д-р Койчев – Това е добро предложение. Всички колеги в Ковид-зоните и 

ваксинационните кабинети получават допълнително възнаграждение към заплатите си, 

спрямо участието си, броя на пациентите. 
 
М. Христова – Тези девет управители ли ще бъдат стимулирани? Има ли предложение 

относно размера на това финансово стимулиране? 
 
Д-р Койчев – Всички, които работят, не виждам името на д-р Карамфилов, ще го 

добавим. В конкретния доклад ще видим финансовия стимул, методиката. Обединяваме 

се около общото становище, че тези управители заслужават това. 
 
 
Комисията подкрепя искането. Да се подготви доклад до СОС. 



 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
По т. 11 от дневния ред: Писмо № СОА21-МЦ29-256/09.07.2021 г. относно 

разрешение от СОС за частична подмяна на дървена дограма на сградата на 

"ДКЦ XXIV-СОФИЯ" ЕООД със собствени средства на лечебното заведение 
 
Д-р Лазарова – Имаме предписание да изпълним предписание за енергийна 

ефективност. Част от него е подмяната на дограмата. Тя е от построяването на сградата. 

Първо са помещенията, където влизат пациенти и се събличат, след това на ОПЛ, после 

лаборатория и рентген, останаха коридорите. По-миналата година СО също подмени не 

малка част, остава коридорната дограма. Представила съм три оферти. За моя голяма 

изненада, предлагаха профили с много по-ниска цена, сега цената е доста по-висока. 

Налага се да ги сменя, за да се създадат по-добри условия за работа.  
 
Комисията дава съгласие за извършване на дейностите по подмяна на дограма със 

собствени средства.  
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
По т. 1 доп. от дневния ред: Доклад № СОА21-ВК08-6285/28.04.2021 г. относно 

учредяване на безвъзмездно право на ползване върху поземлен имот с 

идентификатор 68134.507.1177 по КККР гр.София- общинска собственост на 

Фондация „Деца с проблеми в развитието“ ЕИК175081273 
 
Бл. Горанова – Иницииран е по молба на фондацията. 
 
М. Христова – Докладът е ясен, фондацията има договор за наем за 10 години. Сега ние 

трябва да учредим право на ползване върху терена. Това, което ме смущава, е: 

договорът е сключен 2019 г. за 10 години. Ние сега ще учредим право на ползване за 10 

години до 2031 г., фондацията ще има право на ползване върху двора, но няма да има 

гарантирано право на ползване чрез наем върху сградата за двете години разлика. 

Можем да запишем, че правото на ползване се прекратява с изтичането на договора за 

наем. Консултирано ли е с НПО. Или те гарантират, че имат намерение да продължат 

ползването на сградата. 
 
Д-р Койчев – Има корекция в проекта за решение от Д. Барбалов. В т. 1 има редакция, 

която е в същия смисъл. 



 
Бл. Горанова – 10-годишният срок е подходящ, тъй като срокът за отдаването под наем 

тече от предаването на имота. Имаме документи, срокът за въвод във владение е 

удължен от 2 на три години. Не знам дали имате договора за наем. 
 
М. Христова – Нямаме го, но това няма да бъде пречка. Смятам, че предложението на г-
н Барбалов е коректно, тъй като ще се тълкува съобразно договора за наем и всички 

допълнителни споразумения. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания  и становището от Д. Барбалов и А. Атанасова 

беше взето следното решение: 
  
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение и предложението за нов 

текст на т. 1, съгласно становището на Д. Барбалов и А. Атанасова. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
 
 
По т. 2 доп. от дневния ред: Доклад № СОА21-ВК66-5607/8/15.07.2021 г. относно 

кандидатстване с проектно предложение „Модел за интегрирано развитие за 

образование и грижа в ранна детска възраст в София“ по Покана „Образование и 

грижи в ранна детска възраст“, Програма „Местно развитие, намаляване на 

бедността и подобрено включване на уязвими групи”, чрез Финансовия 

механизъм на Европейското икономическо пространство 2014-2021 г. (ФМ на 

ЕИП) 
 
М. Гончева – дирекция „Европейски програми и проекти“ – Поканата е със срок за 

подаване на проектни предложения до 15.09..2021 г. Насочена е към образование и 

грижа за деца на възраст от 0 до 6 години, които са от уязвими групи или живеят в 

крайна маргинализация. Всички ние разбираме, че в човешкия живот има два важни 

периода, които са ключови за формиране на личността – ранното детство от 0 до 6 

години и юношеството от 12 до 17 години, когато детето се социализира и се формира 

като възрастен човек. Именно в тази насока няколко дирекции на СО се мобилизираха 

за подготовка на проектно предложение по тази покана. Беше изпратено запитване до 



девет районни администрации за проектното намерение СО да кандидатства, поради 

наличието на маргинализирани групи и представители на ромското население. 

Районните администрации трябваше да предоставят и информация за броя население с 

деца от 0 до 6 години от уязвими групи, вкл. рамско население, които не са обхванати 

от образователната система, информация за действащи центрове за ранно детско 

развитие и грижи, и от друга страна – за подходящи терени и помещения за целите на 

проекта. Кандидатстването по тази покана е 100% грантово за общините. СО е основен 

партньор в това предложение. Ние сме направили стъпките за идентифициране и 

анализ на нужната информация, предстои разписване на бюджета и проектното 

предложение. Получихме отговор от р-ните „Люлин“, Красна поляна“ и „Слатина“, 

които потвърдиха наличието на минимум 300 деца от уязвими групи на своя територия. 

В „Люлин“ и „Красна поляна“ има комплексни услуги, които се предоставят от 

фондация „Здраве и социално развитие“, имат различни дейности. В „Слатина“ няма 

такава комплексна услуга, усилията ни са насочени към тези три района, такова е и 

изискването на програмата. Общината трябва да участва с най-малко три социално 

изолирани общности. В тези три района този проект трябва да допринесе за комплекс 

от социално-свързани услуги, свързани с повишаване качеството на живот и социално 

включване, ранно детско развитие на деца от уязвими групи чрез разширяване на 

съществуващите комплексни услуги за образование и грижа, създаване на нови 

мобилни услуги към вече съществуващи центрове, които да се изпълняват на 

територията на други райони и предоставяне на нови комплексни услуги, какъвто е 

случаят с район „Слатина“, в който липсват такива услуги. Предстоят работни срещи за 

уточняване на подходящи терени и помещения. Програмата дава от 200 000 до 500 000 
лева за проект, които да бъдат изпълнени в рамките на 24 месеца. Съгласно 

изискванията на програмата проектите трябва да се зипълняват съвместно с НПО. 

Обърнахме се към фондация „Здраве и социално развитие“ да бъдат наши партньори, 

изпратиха писмо за намерения, приложено към доклада. Осъществихме участие и на 

норвежка организация, те ще бъдат нашият партньор за споделяне на опит. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 8 

За 8 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
 



По т. 3 доп. от дневния ред: Писмо № СОА21-МЦ29-268/19.07.2021 г. относно 

съдействие за финансови средства за подмяна на MARS компютър и софтуерен 

ъпгрейд на системата за апарат за магнитно-резонансна томография 
 
Проф. Димитров – докладвам, че имаме нужда от съдействие относно подмяна на 

компютъра и ъпгрейд, защото имаме зачестили дефекти при стартиране и при 

изследванията с тази апаратура. След обстоен сервизен анализ ми докладваха, че е 

възможен дефинитивен дефект, който ще спре апарата и работата с него. В общинското 

здравеопазване няма друг такъв апарат, ние се гордеем с него и той изключително 

много ни помага за ранна диагностика на почти всички заболявания. Досега се 

справяме с неговата поддръжка, който хич не е малка, но този дефект ни затруднява. 

Моля за вашето съдействие за финансови средства за подмяна на този компютър и 

софтуерен ъпгрейд. С тази поддръжка и ъпгрейда се удължава живота на апарата до 

2031 година. Това е ценен апарат, така че ще се борим за него до последно. 
 
М. Паргов – Аз естествено съм „за“ тази помощ, другите болници използват ли тази 

апарат, изпращат ли пациенти към тази болница или към частни болници? Дали може 

да се направи някаква система или друго, когато пациент от общинска болница има 

нужда да използва тази апаратура, да се насочва към тях? 
 
Проф. Димитров – В продължение на много години помагаме на общинските болници 

за техни пациенти, за консултации, включая и служители на СО, на дирекциите. Този 

апарат е на разположение на всички, които имат нужда от него в общинското 

здравеопазване. Той е наша собственост. 
 
М. Паргов – Този въпрос е към другите болници. 
 
Д-р Койчев – Въпросът е резонен. Лежащо блони ползват апарат. А амбулаторно болни 

или който е самонасочил се с талон, са различен поток. Те могат да ходят и с 

направелние, и срещу заплащане и могат да ходят, където си искат, но лежащо болните 

ги изпращаме, когато имат нужда от магнвитен резонанс.  
 
Проф. Димитров – Използваме ресурса на нашите общински лечебни заведения 

съвместно. Нали така разбирам въпроса? Когато имаме нужда, да не ги изпращаме по 

други частни болници. Ние работим дълго време в тази посока. Тази апаратура трябва 

да се ползва от общинското здравеопазване. 
 
М. Паргов – Точно така. 
 
Я. Тодоранова – Положително е, че такъв апарат има в общинските здравни заведения. 

Моят призив е да има време напред до следващите заседания на комисията да имаме 

една статистика колко е бил използван, откъде са били насочени пациентите, за да 

видим къде трябва да се направят усилия и от страна на СО, и от нашата комисия, за да 

се стимулира насочването към това заведение. Кога е закупен апаратът? 
 
Проф. Димитров – Той е на повече от 10 години. Но може да се използва, при 

положение, че дават тази гаранция. И по повод на доклада за пуравителите на ДКЦ, да 

подчертая, че в болниците също работят лекари, които освен тази дейност вършат и 

лечебна дейност на тези болни. Много от тях заслужават също награди. 
 



Д-р Койчев – Разбира се. 
 
Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад до 

СУСОПФ. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 9 

За 9 
Против - 
Въздържали се - 
 
По т. 12 от дневния ред: Разни  
 
 
Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 10,10 часа. 

Протоколът е изготвен на 22.07.2021 г. 
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